
Interpellation – Konsekvensanalys för Microsofts 
etablering i Gävle

Microsoft har valt Gävle för etablering av 3 stycken datahallar, vilket vi i Gävle ska vara 
mycket stolta över. Alla hoppas och tror vi att det kommer att komma mycket positivt ur 
denna etablering. Redan nu märks det på att uthyrningen av tillfälliga bostäder ökar, de som 
bygger behöver någonstans att bo. 
Vi har också fått veta att verksamheten i datahallarna är elintensiv, den kräver mycket el. 
Enligt media har Microsoft ansökt om att först få tillgång till en effekt på 300 Mega watt, det 
vill säga 300 000 kW som jämförelse behöver en normalstor villa behöver ca 3 kW (ej 
maxeffekt) över året, en lägenhet betydligt mindre.

Microsoft och de från kommunen som är i kontakt med Microsoft har berättat om samarbete 
mellan Högskolan i Gävle och Microsoft, även andra åtaganden av social karaktär har 
nämnts.

Det som inte nämnts i någon större utsträckning är om etableringen får några negativa 
konsekvenser för Gävle.

Med hänvisning till ovanstående ställer jag följande frågor till Åsa Wiklund Lång, ordförande i 
Kommunstyrelsen.

- Vilka positiva samhällsekonomiska effekter räknar kommunen med tack vare 
Microsofts etablering?

- Kan man kvantifiera dessa effekter ekonomiskt?
- Har det gjorts en konsekvensanalys rörande etableringen?
- Har kommunen, eller kommer kommunen att vara tvungen att neka etableringar 

p.g.a. Microsofts etablering.
- Kan ni se någon negativ effekt för kommunen på grund av Microsofts etablering?
- Om det inte gjorts en konsekvensanalys rörande Microsofts etablering, kommer det 

att göras en och i så fall när?
- Om det gjorts en konsekvensanalys, när kommer den att offentliggöras?
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